
 

 

Schriftelijke vraag 
(art. 27 RvO commissie) 

 

Per onderwerp afzonderlijk formulier gebruiken 

Indienen via het e-mailadres griffie@tholen.nl 

  

Nummer (in te vullen door griffie) 20.0009 

Datum ontvangst raadsgriffie 
(in te vullen door griffie) 

3 augustus 2020 

Datum 2 augustus 2020 

Vraag wordt gesteld aan College 

Naam vragensteller Jacques Dekkers/Jan Heshof PvdA/GroenLinks 

Verzocht wordt de volgende 

vraag (vragen) te beantwoorden 

1. Hoeveel stagiaires heeft de gemeente Tholen binnen haar 

eigen organisatie in dienst? En hoe verhoudt dit zich met een 

jaar geleden? 

2. Hebben alle stagiaires hun stage bij de gemeente Tholen af 

kunnen ronden? 

3. Heeft de gemeente Tholen binnen haar eigen organisatie een 

plan klaarliggen zodat stagiaires bij langer thuiswerken toch 

hun stage kunnen starten en afronden? 

4. Is bij het college bekend of er studenten binnen de gemeente, 

maar buiten de eigen organisatie, in de problemen komen 

doordat er te weinig stageplekken zijn? 

5. Wat gaat het college eventueel doen om te voorkomen dat er 

een gebrek aan stageplaatsen ontstaat binnen de gemeente 

Tholen? 

6. Is het college bereid om met het Thoolse bedrijfsleven in 

gesprek te gaan over het aantal beschikbare stageplaatsen en 

te stimuleren dat er voldoende stageplaatsen aangeboden? 

 

Toelichting  (indien nodig) 

Sinds het uitbreken van de coronacrisis is het aantal stageplaatsen 
met 50% afgenomen in vergelijking met 20191. Sommige 

leerbedrijven moeten tijdelijk hun deuren sluiten of stappen over op 
thuiswerken waardoor het onmogelijk wordt om stages te starten 

en/of af te ronden. Hierdoor kan er studievertraging ontstaan2. RTL 
Nieuws meldt dat bij Integrand, een bedrijf dat bemiddelt tussen 

bedrijven en studenten, inmiddels 10% van de vacatures voor 

stages offline is gehaald3.  
 

  

 
1 https://intelligence-group.nl/nl/nieuws/halvering-stageplaatsen-ten-opzichte-van-2019 
2 https://www.fnv.nl/corona/veelgestelde-vragen-per-sector/veelgestelde-corona-vragenr-bbl-stagiaires-
student#stagiaires 
3 https://www.rtlnieuws.nl/economie/bedrijven/artikel/5062736/coronacrisis-stage-studenten-opleiding 
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Antwoord van college/ 
burgemeester indien schriftelijk 

antwoord wordt gegeven  

(in te vullen door afdeling) 

1.  
Schooljaar 2018-2019 17 stagiaires 
Schooljaar 2019-2020 15 stagiaires  
Schooljaar 2020-2021   5 stagiaires tot nu toe, waaronder 2 verleningen 
van vorig jaar gestarte stages. Het valt daarbij op dat het aantal 
verzoeken van studenten voor de komende periode lager ligt dan in 
voorgaande jaren. De oorzaak daarvan zou kunnen zijn dat 
onderwijsinstellingen ook op andere manieren zoeken naar 
mogelijkheden om stage- en of afstudeeropdrachten te vinden (zie ook 
antwoord op uw vraag 4). 
 
2. 
Alle stagiaires, op 2 na hebben de stage afgerond. Deze hebben een 
verlengde stage gekregen en ronden hun stage in het nieuwe 
schooljaar af.  
 
3. 
Wij hebben geen plan, specifiek gericht op stages in de huidige situatie. 
Wij onderkennen in os beleid het belang van stages. Enerzijds bieden 
we op die manier jongeren uit de samenleving kansen, anderzijds 
dragen ze ook bij aan de continuïteit en vitaliteit van onze organisatie. 
Voorwaarde die we daaraan stellen is dat er ruimte is voor goede 
begeleiding van de student. Het thuiswerken bemoeilijkt een goede 
begeleiding, maar met de beschikbare digitale hulpmiddelen is dat het 
afgelopen schooljaar toch gelukt. Als ook na 1 september nog langer 
thuisgewerkt wordt, zetten wij die lijn voort. In het gebouw hebben we 
inmiddels maatregelen getroffen zodanig dat we veilig en binnen de 
algemene richtlijnen kunnen werken.  Vooralsnog is onze intentie om 
daarbij te streven naar een bezetting van max 50%. Daarover zijn met 
het management afspraken gemaakt. Wij volgen de adviezen/richtlijnen 
van kabinet en RIVM op de voet en stemmen daarop ons handelen af. 
Ook waar het gaat om de inzet van stagiaires.    
 
4. 
Wij hebben geen meldingen of concrete signalen gekregen van 
stagiaires dat ze in de problemen (zijn) komen. Echter de 
nieuwsberichten waaraan u refereert kennen wij natuurlijk ook. En via 
het Economic Board West-Brabant / REWIN is ons bekend dat ook de 
hogescholen zich zorgen maken:  
 “De onderwijsinstellingen uit de regio (AVANS Hogeschool, Breda 
University of Applied Sciences en CURIO) hebben in de EBWB hun 
zorgen geuit over de vraag of er in de komende schoolperiode 2020-
2021 voldoende stage- en afstudeerplaatsen voor hun studenten gaan 
zijn. Het vinden van het nieuwe normaal zal immers (en 
begrijpelijkerwijs) de hoogste prioriteit krijgen.……De 
onderwijsinstellingen zijn zelf ook bezig met het vinden van nieuwe 
richtingen om voldoende stage- en afstudeerplekken te organiseren. Zo 
wordt bijvoorbeeld gezamenlijk (met REWIN) verkend of stage en 
afstuderen op een andere manier georganiseerd kan worden. 
Essentieel daarbij blijft de participatie vanuit het bedrijfsleven. Ondanks 
deze ontwikkelingen willen de onderwijsinstellingen en EBWB een 
klemmend beroep op u doen om in de eigen organisatie na te gaan of 
het mogelijk is om voor het talent van de toekomst een stage- of 
afstudeerplek te creëren. De onderwijsinstellingen denken daarbij 
graag met u mee over de mogelijkheden.” 
 
5. 
De continuïteit van onze processen vraagt in deze bijzondere tijd de 
nodige aandacht.  Binnen onze mogelijkheden blijven we daarnaast 
stageplaatsen aanbieden en zo nodig zoeken passende alternatieven. 



Voorwaarde blijft daarbij, in het belang van de student, dat goede 
begeleiding kan worden gegarandeerd. De intentie is echter, studenten 
daar waar het kan te faciliteren. 
 
6. 
Via de bedrijvencontactfunctionaris en de werkmakelaars hebben wij 
veelvuldig contact met thoolse werkgevers. Langs die weg zullen wij 
met werkgevers in gesprek gaan over dit onderwerp.  
 
 

 

Datum beantwoording 
(in te vullen door afdeling) 

18 augustus 2020 

  

Ingeleverd bij de griffie 

(in te vullen door griffie) 
18 augustus 2020 

 

 

 

 
 


